



## **Ambassador Program 閱讀推廣大使**

### **How to Participate**

**Step 1:** Think of something you are good at and enjoy doing. Then set an ambitious goal. Examples can be telling a story, reading a chapter book, singing, sports, cooking or any creative activities.

**Step 2:** Register your project by creating your own fundraising page at <https://www.simplygiving.com/nonprofit/bringmeabookhongkong> (click “Start Fundraising”).

**Step 3:** Get sponsorship from your friends, families or colleagues and direct them to your fundraising page.

**Step 4:** Show time! Pick a date to deliver what you have promised. Remember to take photos.

**Step 5:** Send us your photos and a few words about your learnings from the project via [Facebook/Instagram](#) Messenger or email to [info@bringmeabook.org.hk](mailto:info@bringmeabook.org.hk)

### **Registration Fee**

All participants who raise \$1000 or more, will receive a BMABHK Ambassador certificate

### **參加方法**

**步驟一：**想一想您擅長而又喜歡做的活動，為它設定一個大膽的目標，它可以是朗讀故事、閱讀小說、唱歌、運動、烹飪或任何有創意的活動。

**步驟二：**點擊以下連結，並按「**開始籌款**」，以建立您的籌款網站，提交您的創意活動  
<https://www.simplygiving.com/nonprofit/bringmeabookhongkong>

**步驟三：**向您的朋友、家人或同事募集捐款，請他們到您的籌款網站捐款。

**步驟四：**在選好日期後，把您「苦練」的成果表演給您的贊助人。記得要拍照。

**步驟五：**透過 [Facebook/Instagram](#) Messenger 或電郵 [info@bringmeabook.org.hk](mailto:info@bringmeabook.org.hk)，將過程及成果的照片，以及一些與項目有關的簡介及感想，與我們分享。

### **登記費用**

成功籌得 1000 港元或以上，參加者將獲得「書伴我行閱讀推廣大使」證書乙張，以表揚您的努力！

**Bring Me A Book Hong Kong**

21/F Greatmany Centre, 109-115 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong

Tel: 2127 4533 Fax: 2167 7181 [www.bringmeabook.org.hk](http://www.bringmeabook.org.hk)